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Actualiteitsvraag van mevrouw Bianca Debaets aan het collegelid bevoegd voor Cultuur, 

Jeugd, Sport en Gemeenschapscentra 

 

Onderwerp: Toekomst Villa Montald/De Schakel 

___________________________________________________________________________ 

 

Geacht collegelid, 

 

Op 22 juni  berichtte Bruzz andermaal over de precaire staat van de Villa Montald in Sint-

Lambrechts-Woluwe. De titel boven het artikel sprak dan ook boekdelen: ‘Vrijwilligers Villa 

Montald zijn de wanhoop nabij: 'Er is geen enkel perspectief'. Het gebouw verkommert reeds 

jaren ondanks de toezegging van de VGC in 2018 over onderhandelingen over een duurzame 

oplossing. Door de jarenlange stilstand die erop volgde is het geduld op en beginnen de 

vrijwilligers hun moed te verliezen. De toekomst van de Villa Montald, dat onderdak biedt aan 

een jeugdhuis De Schakel, de scouts en tal van andere initiatieven staat dus op het spel.   

 

 

Vandaar dat ik u graag volgende vragen stel: 

 Kan u de leden van de vzw vandaag perspectief geven over een oplossing? Welke 

concrete stappen of maatregelen worden bestudeerd en welk tijdspad stelt u voorop? 

Hoeveel middelen trekt u hiervoor uit? 

 In hoeverre wordt er samengewerkt met de gemeente en het Gewest omtrent de 

renovatie van de Villa Montald? Welke hefbomen of synergiën worden beoogd?  

 Garandeert u dat de werking van JH de schakel zal kunnen doorgaan? 

 

Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

 

Bianca Debaets 

 

 


